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Zápisnica č. 13 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti
v  Bratislave dňa 13. septembra 2005

Prítomní (abecedne):  Prof. Bada,  Doc. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, Doc. Gonsorčík, prim. Fridrich, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr. Kaliská, Doc.
Kamenský,  Prof. Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: Dr.Vršanský, Doc. Mašura
Kontrolná komisia – prítomní: Doc. Goncalvesová,  pri. Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospr.: Dr. Vršanský
Hostia (za Pracovné skupiny SKS): prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková, Prof. Mikeš

Program:
1. Kontrola zápisu zo 7. júna 2005
2. X. výročný kongres SKS – stav príprav, sprievodné programy (Doc. Kamenský)
3. Spoločná schôdza PS preventívnej kardiológie a PS kardiovaskulárnej rehabilitácie, Sliač (Prof. Mikeš, Doc. Filipová)
4. 3. tatranské kardiologické dni  (Doc. Kamenský)
5. Žiadosť o súhlas k založeniu PS ambulantných kardiológov ( MUDr. Beňačka)
6. Rôzne

Ad/1
– Doc. Filipová skontrolovala plnenie úloh vyplývajúcich zo zápisnice

zo 7. júna 2005. Všetky úlohy vyplývajúce z posledného zasadania výboru
SKS boli splnené. Prim. Fridrich vypracoval komentár k Odporúčaniam
manažmentu PCI do konca augusta (samotné odporúčania však neboli
preložené vzhľadom na ústnu informáciu Prof. Hatalu, že vie zabezpečiť
preklady gratis pre SKS, čo sa doposiaľ nerealizovalo). Prof. Hricák a Prof.
Murín vypracovali metodický list pre použitie tenekteplázy pri AKS, ktorý
zaslal výbor Dr. Gajdošíkovi na Ústrednú komisiu racionálnej farmakote-
rapie a liekovej politiky MZ SR.

– Pripomienky k stanovám, ktoré boli k dispozícii na webovej stránke
do 15. augusta t. r. zaslala písomne Dr. Kaliská, ktorá pripomienkovala
formuláciu úloh pokladníka vo výbore SKS, ktorý nemôže zodpovedať za
hospodárenie spoločnosti, ako to bolo doposiaľ, ale môže hospodárenie
kontrolovať. Navrhla, aby bol prijatý vnútorný predpis o úlohách a právach
pokladníka a kontrolnej komisie, hospodárske právomoci každého člena
výboru – predsedu, podpredsedu, kedže doposiaľ neboli špecifikované.
Výbor sa uzniesol, že poverí Ing. Poláka, aby vypracoval vnútorný predpis
nakladania s majetkom SKS. Doc. Filipová skonštatovala, že Ing. Polák
na poslednom stretnutí výboru uzavrel kontrolu účtovníctva návrhom podať
opravné daňové priznanie za rok 2004. Toto vypracovala Ing. Bachratá
a v dohodnutom termíne ho odovzdala na DÚ. Slovenská kardiologická
spoločnosť po kontrole hospodárenie a účtovníctva zostáva naďalej nezis-
kovou organizáciou a k dnešnému dňu neeviduje žiadne ďalšie pohľadáv-
ky voči Kataríne Berackovej. Menovaná podlžnosti voči SKS splatila
v termíne do 5. augusta 2005. Výbor po krátkej diskusii schválil výsledky
hospodárenia za rok 2004 a obdobie prvého polroka 2005.

– Doc. Kamenský upozornil výbor SKS, že po kontrole bankových
výpisov evidujeme k dnešnému dňu 560 členov SKS, ktorí si nesplnili svo-
ju základnú povinnosť a neuhradili členský príspevok. Týchto 560 ľudí nemá
uhradený členský príspevok ani za rok 2004, pričom viacerí neplatiči sú aj
vo výbore SKS. Prof. Hatala navrhol výboru, aby okrem čestných členov
SKS neplatili členské ani členovia výboru. Jeho návrh po diskusii nebol
prijatý.

– Doc. Kamenský predniesol informáciu o finančnom výsledku Alpe
Adria Cardiology Meeting (apríl 2005, Piešťany). Akcia skončila stratou

320 000,- Sk, pričom iba za ubytovanie a storno poplatky zaplatilo SKS
279 000,- Sk.

– Predseda informoval o kongrese ESC, ktorý sa konal v dňoch 3. – 7.
septembra v Stockholme. SKS malo zastúpenie už tradične svojím stán-
kom, v ktorom boli vystavené štyri postery s poslednými morbi-mortalit-
nými údajmi o Slovensku a boli k dispozícii informácie o najvýznamnejších
vedeckých podujatiach SKS v najbližšom období. Na stánku poskytoval
potrebné informácie o SKS sekretariát SKS zastúpený E. Švoňavovou
a MUDr. V. Husárovou. Stánok bol všeobecne hodnotený pozitívne, za-
stavilo sa na ňom denne asi 70 – 80 záujemcov, najmä zo Slovenska, z ČR,
ale aj z ostatných krajín.

–Tento rok však  Slovensko zaznamenalo na najdôležitejšom Európ-
skom kardiologickom podujatí aj smutný zápis. Prijatá bola iba jediná práca
za celé Slovensko, čo sa už mnoho rokov nestalo (práca autorov Kamen-
ský, Murín, Goncalvesová, a spol. bola prijatá ako prednáška). Ostatné
práce zadávali síce slovenskí autori, ale v abstrakte bola označená zahra-
ničná krajina, kde dotyčný pôsobil (Dánsko, Belgicko). Prof. Murín bol
spoluautorom práce, ktorá vyšla z amerického pracoviska. Doc. Kamen-
ský informoval výbor SKS o zasadnutí vedúcich redaktorov odborných
národných časopisov na pôde ESC, na ktorom za SR sa zúčastnili Prof.
Fabián a Doc. Kamenský.

– Výbor odsúhlasil podporu Prof. Widimskému v hlasovaní za vice-
prezidenta ESC, ktorú Doc. Kamenský naformuluje písomne a zašle na
sekretariát ESC a ďalšie adresy.

Ad/2
– O stave príprav na X. výročný kongres SKS referoval Doc. Kamenský.

Oboznámil prítomných, že SKS pri organizácii registrácie účastníkov a ich
ubytovania, umiestnenia firemných prezentácií, po dobrých skúsenostiach
z organizácie Alpe Adria Cardiology Meeting, využije služby agentúry DE-
COY. Definitívny vedecký program zaslali všetkým členom SKS 15. augusta
2005 spolu s návrhom na zmeny stanov a informačným listom. Od tohto
obdobia je kompletný program k dispozícii aj na webovej stránke SKS
www.cardiology.sk, kde je možné prihlásiť sa on-line na kongres, zakúpiť si
lístky na gala-večer a prihlásiť sa na Kardiobeh. Tento rok bolo do programu
zaradených 19 satelitných sympózií, ktoré boli po prvýkrát zadávané výluč-
ne cez našu webovú stránku. Podobne ako v minulom roku aj tento rok bol
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program koncipovaný tak, aby nedošlo ku žiadnym personálnym ani tema-
tickým kolíziám. Prenájom Istropolisu je zabezpečený, stravovanie počas
kongresu zabezpečuje firma, ktorá súčasne pripravuje aj slávnostnú večeru
na gala-večere v PKO, čím sa významne podarilo ušetriť finančné prostried-
ky. Podľa želania viacerých účastníkov z minulého roka bude tento rok za-
bezpečená aj teplá strava počas trvania kongresu. Rezervácia parkoviska pri
Istropolise je zabezpečená, keďže však parkovisko stále nemá definitívneho
majiteľa, sú tam ešte určité problémy.

– V rámci zlepšenia chodu vedeckej časti kongresu Doc. Kamenský
podľa vzoru ESC kongresu navrhol zaviesť systém, ktorý by sa mohol od-
skúšať už tento rok na X. kongrese. Všetky prednášky by sa zadávali cen-
trálne v tzv. prezentačnom centre, kde by sa prezentácie centrálne odo-
vzdávali (teda nie pri samotnom premietači v danej sále) v čase minimálne
1 hodinu pred termínom prezentácie s tým, že do danej miestnosti by dis-
tribúciu prezentácií zabezpečovala firma, ktorá zabezpečuje premietanie
prezentácií aj v súčasnosti. Výbor odsúhlasil stanovisko, aby firma, ktorá
zabezpečuje premietanie prezentácií bola zmluvne zaviazaná, že po skon-
čení podujatia všetky prezentácie kompletne vymaže z PC.

– Doc. Kamenský informoval o zákaze podávania alkoholu na stán-
koch firiem, ako aj o viacerých organizačných opatreniach v rámci kon-
gresu. V priestoroch Istropolisu je zabezpečené internetové pripojenie 6
počítačov.

– Gala-večer je tento rok v PKO, program je kompletne zabezpečený,
informácie sú uvedené v programe. Navyše k doterajšej zostave umelcov
pribudol ešte operný spevák Martin Babjak s klaviristkou.

– Dr. Kaliská ako jedna z porotcov súťaže o najlepší poster informo-
vala, ako bude prebiehať moderovaná časť posterov. Pretože desať naj-
vyššie bodovaných posterov určil programový výbor už v júni, ich autori
obdržali informačný  list, aby sa mohli na svoje vystúpenie pripraviť. Dis-
kusia bude prebiehať priamo v priestore pri posteroch. Zloženie poroty
súťaže o najlepší poster: Dr. Kaliská, Doc. Dukát, prim. Hrebík a Dr. Šte-
fánková.

Ad/3
– O stave príprav Spoločnej pracovne schôdze PS preventívnej kardi-

ológie a PS kardiovaskulárnej rehabilitácie SKS, ktorá sa bude konať na
Sliači 27. – 29. novembra 2005, informovali Prof. Mikeš a Doc. Filipová.
Vytlačená Prvá informácia je práve distribuovaná členom SKS, SIS, SDS
a SGS. Doc. Filipová informovala o programe, v ktorom sa plánuje dôraz
na široké prediskutovanie programových okruhov a rozsiahla panelová
diskusia k update Lipidového konsenzu-2. Krátko informovala o pozvaných
zahraničných prednášateľoch. V spoločenskej časti konferencie je zabez-
pečený koncert BHS (Bratislava Hot Serenaders). Prvá informácia o pod-
ujatí je už umiestnená aj na webovej stránke SKS.

Ad/4
– Prvú informáciu o 3. tatranských kardiologických dňoch, ktoré sa budú

konať v dňoch 5. – 8. februára 2006 v hoteli Patria na Štrbskom plese, pred-
niesol Doc. Kamenský. Do organizačného výboru pribudla tento rok aj PS
akútnej kardiológie. Prvá informácia je v tlači a je už na webovej stránke.
Všetky prihlášky, zasielanie abstraktov, prihlasovanie satelitných sympózií,
ako aj prihlášky na ubytovanie sa môžu realizovať cez www.cardiology.sk
Prvá tlačená informácia bude distribuovaná členom SKS 20. septembra.

Ad/5
– Výbor sa zaoberal žiadosťou MUDr. Beňačku o súhlas na založenie

Pracovnej skupiny ambulantných kardiológov. Iniciatívny výbor v žiadosti
predložil všetky náležitosti na založenie PS. Výbor po diskusii dospel
k záveru, že táto skupina kardiológov potrebuje odborné fórum na presa-
dzovanie svojich záujmov, a preto bude vhodné a tiež v záujme SKS, ak sa
to bude diať pod záštitou SKS. Výbor po hlasovaní návrh na založenie PS
ambulantných kardiológov schválil.

Ad/6

– Prof. Fabián informoval o prihláškach na granty udeľované SKS.
Konštatoval, že doteraz zaregistroval tri prihlášky, z toho dve sú od auto-
rov mladších ako 35 rokov. Posledný termín je však 15. september. Kom-
pletnú informáciu o grantoch podá na výbore SKS 5. októbra t. r. Požiadal
Prof. Murína a Prof. Badu o prítomnosť na oponentúre grantu MUDr.
Lesného, ktorá sa bude konať dňa 22. septembra na seminári SÚSCH.

– Doc. Kamenský oboznámil výbor SKS o stave hospodárenia SKS
od roku 2004, ktorý je mimoriadne pozitívny. Súčasne podal informáciu
o aktuálnom finančnom postavení spoločnosti Symekard, ktorá je vydava-
teľom a majiteľom časopisu Kardiológia. Spoločnosť Symekard sa po prvý-
krát v histórii dostala do negatívnej bilancie, najmä v dôsledku celkového
významného poklesu inzercií na celom slovenskom mediálnom medicín-
skom trhu, čo je spôsobené predovšetkým poklesom predajov liekov v SR.
K dnešnému dňu Symekard vykazuje stratu 400 000,- Sk s tým, že všetko
svedčí o tom, že nepriaznivý trend bude pokračovať aj v budúcom roku.
Z týchto dôvodov Symekard za súčasných podmienok nie je schopný ďalej
zabezpečovať redakčnú činnosť, výrobu a distribúciu časopisu. Doc. Ka-
menský preto položil výboru otázku, či si výbor želá, aby časopis ďalej po-
kračoval a ak áno, je nevyhnutné zodpovedať následne otázku, ako zabez-
pečiť mechanizmus ďalšieho efektívneho fungovania časopisu. Prof. Fabián
otvoril diskusiu konštatovaním, že nepripadá do úvahy, aby časopis zani-
kol – tento názor plne podporili Prof. Riečanský a Doc. Filipová. Prof.
Riečanský upozornil na to, že v minulosti členovia SKS platili zo svojho
členského 200 Sk na časopis, viac ako päť rokov ho dostávajú bezplatne.
Len náklady na poštovné sa vyšplhali na 250 tisíc SK/rok. Prof. Hatala
upozornil, že treba dôkladne pripraviť podklady mechanizmu zmien
v prerode časopisu, kedže Symekard je s.r.o. a SKS je nezisková spoloč-
nosť. Navrhol  preto, aby boli vypracované právne a ekonomické podkla-
dy osobitne za Symekard a osobitne za SKS. Doc. Kamenský navrhol vy-
tvoriť komisiu, ktorá by vypracovala v spolupráci s právnou kanceláriou
SKS a účtovnou organizáciou pracujúcou pre SKS ekonomické a právne
alternatívy riešenia problému, pričom odporučil stanoviť termín do 5. ok-
tóbra 2005 tak, aby mohli byť predložené alternatívy posúdené na najbliž-
šom zasadnutí výboru. Prof. Hatala navrhol, aby Valné zhromaždenie SKS
schválilo fakt, že časopis Kardiológia prechádza pod SKS s tým, že spô-
sob, ako sa to uskutoční, výbor SKS schváli na niektorom z nasledujúcich
výborov bez toho, aby ho tlačil termín kongresu. K tejto alternatíve sa pri-
klonila väčšina členov výboru. Na návrh prim. Fridricha výbor odsúhlasil
nasledovné stanovisko: Výbor SKS berie na vedomie správu o problémoch
spoločnosti s.r.o. Symekard, ktorá vydáva časopis Kardiológia, pričom má
záujem, aby časopis ďalej dlhodobo vychádzal a poveruje Doc. Kamen-
ského, aby  predložil na najbližšom zasadnutí výboru SKS návrh ďalšieho
postupu.

– Prof. Riečanský informoval o zozname jubilantov, členov SKS v roku
2005. Výbor schválil návrh ocenení, ktoré sú prílohou tejto zápisnice. Sek-
retariát SKS bol poverený poslať žiadosť na SLS o schválenie vyznamena-
ní podľa návrhu Prof. Riečanského.

– Výbor SKS schválil príspevok 50.000,- SK na dotlač časopisu Lekár-
sky obzor, ktorý bude vložený do kongresových tašiek na kongrese SKS.

– Doc. Filipová predniesla žiadosť MUDr. Tribulovej o finančný prí-
spevok na čiastočné pokrytie nákladov spojených s jej aktívnou účasťou
na 1. kongrese pre srdcové arytmie v Nice. Výbor SKS jej schválil príspe-
vok 10.000,- SK v rámci pravidiel pre udeľovanie príspevkov. Výbor schválil
príspevok 10.000,- SK MUDr. Schusterovej na aktívnu účasť na kongrese
EAS v Prahe v júni t. r. Finančné prostriedky môžu byť vyplatené iba po
predložení originálov účtovných dokladov a zaslaní publikovateľnej písom-
nej správy z vedeckej akcie do redakcie časopisu Kardiológia. Sekretariát
bude v tomto smere obe členky SKS informovať.

– Termín konania XI. kongresu SKS výbor schválil na 5. – 7. októbra
2006 v Bratislave.

– Doc. Kamenský otvoril otázku dispenzarizácie kardiologických pa-
cientov, ktorá je v súčasnosti voči kardiológom, ale najmä voči kardiolo-
gickým pacientom významne diskriminačná. Po diskusii bolo prijaté sta-
novisko, aby sa výbor SKS obrátil listom  na MZ SR na odbor zdravotných
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činností MZ SR, konkrétne na Dr. Vetráka. List na základe faktografic-
kých pripomienok Dr. Kaliskej pripraví Doc. Kamenský.

–Dr. Kaliská požiadala výbor, aby bol z webovej stránky stiahnutý
metodický list MZ SR, ktorý stavia kardiologickú prevenciu mimo kardio-
lógie a uberá kardiológom na prestíži, bodovaní a hodnotení, čo so sebou
prináša aj odliv kardiológov do zahraničia.

– Agentúra Flora požiadala SKS o garanciu projektu Behu pre zdravé
srdce, ktorú výbor ako komerčnú akciu neschválil.

– Prof. Hatala pozval prítomných na spoločensko-odbornú akciu, ktorú
pripravili v termíne 24. septembra dve renomované ekonomicko-zdravot-
nícke firmy s vystúpením zahraničných a domácich odborníkov.

Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude v predvečer kongresu dňa 5. októbra 2005 o 18,00 h v salóniku hotela HOLIDAY INN v  Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali: PhDr. E.  Švoňavová,
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.

Príloha k zápisnici

Zoznam jubilantov, členov SKS s návrhom ocenení

Meno Mesto Jubilanti + ocenenie Rok rok 2005

AUGUSTINOVÁ ALEXANDRA BRATISLAVA Čestné členstvo odb. spol. 09/29/2000 Medaila založenia SLS
Zlatá medaila 07/31/2000 (70. narodeniny)
Strieborná medaila 05/09/1995

FABIÁN JURAJ BRATISLAVA Čestné členstvo odb. spol. 09/29/2000 Čestné členstvo SLS
Zlatá medaila 11/23/1995
Strieborná medaila 05/12/1986

VALTYNIOVÁ MÁRIA ZVOLEN Čestné členstvo odb. spol. 10/20/1995 Medaila založenia SLS
KARVAJ MARIÁN NOVE ZAMKY Bronzová medaila
MEČIAR PETER BANSKA BYSTRICA Bronzová medaila
HOLAN MICHAL BRATISLAVA Bronzová medaila
BEŇAČKA JOZEF PIESTANY Bronzová medaila
HATALA ROBERT BRATISLAVA ČČ + strieborná medaila

..

Zápisnica č. 14 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti
v Bratislave dňa 5. októbra 2005

Prítomní (abecedne):  Prof. Bada, Doc. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, Doc. Gonsorčík, prim. Fridrich, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr. Kaliská, Doc.
Kamenský, Doc. Mašura, Prof. Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: Dr.Vršanský, Doc. Goncalvesová
Kontrolná komisia – prítomní: prim Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospr.: Dr. Vršanský
Hostia (za Pracovné skupiny SKS): prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková, Prof. Mikeš

Program:
1. Kontrola zápisu z 13. septembra 2005
2. X.výročný kongres SKS – stav príprav, sprievodné programy (Doc. Kamenský)
3. Rôzne

Ad/1
– Doc. Filipová skontrolovala plnenie úloh, ktoré vyplývajú zo zápis-

nice z 13. septembra 2005. Sekretariát SKS oznámil iniciatívnej skupine
okolo Dr. Beňačku, že výbor SKS odsúhlasil založenie PS ambulantných
kardiológov.

– Na webovej stránke www.cardiology.sk bolo do 15. augusta t. r. otvo-
rené diskusné fórum, kde mohol každý člen prispieť svojou pripomienkou,
alebo dodatkom ku zneniu stanov SKS. Výbor SKS konštatuje, že do konca
tohto termínu nebol na webovej stránke zaznamenaný žiadny návrh, preto
na Valnom zhromaždení bude predložený návrh vypracovaný výborom, vrá-
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